
PRIMARIA COMTINEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

PROCES VERBAL

INCHEIAT ASTAZI 12.02.2020, ORA 16,30

Astazi data si ora de mai sus are loc la sediul Primariei Dobrovat sedinta extraordinara
a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispo zitia primarului nr. 52 din 07 .02.2020, cu
urmatoarea ordine de zi;

1' Hotarare privind punerea la dispozitie a terenului pentru
constructia/extinderea/reabilitarea noilor investitii aferente Proiectului regional de
dezvoltare a infrastructurii de apa si apatzatdin judetul Iasi.

2. Hotarare privind incheierea unui acord de colaborare si sprijin acordat GAL Stefan
cel Mare pentru implementarea proiectului QR4ALL il cadrul submasurii 19.3-
Implementarea actiunilor de cooperare intre GAL_uri.\-' 3- Hotarare privind implementarea proiectului QR4ALL in cadrul submasurii 19.3-
Implementarea actiunilor de cooperare intre GAL_uri.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru petronela secretar
delegat.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Nastasa Ioan, Boboc petru, pintilii
Stefan, Postelnicu Constantin, Patlagica Gheorghe, Iacobute Ionut, Roman Aneta, Radu
Constantin, Tonegaru Emil, Baciu Dragos, popistasu Vasile.

Dnul primar da citire dispozitie de convocare a sedintei nr.52 deconvocare a sedintei.

Dnul presedinte de sedinta supune la vot ordinea de zi spre aproba.re, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dnul presedinte
unanimitate de voturi.

supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare, se aproba cu

Dnul primar precizeaza ca pentru proiectul privind apa si canalizareaeste nevoie de o
hotarare privind punerea a dispozitie a terenurilor pentru constructia/extinderea noilor
investitii aferente proiectului regiona de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata din
judetul Iasi.

Dnul primar face precizari privind amplsarea rezeryoruui de apa si a lacului de
decantare in zonapietei, va fi o statie de epurare de inalta tehnologie.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 12.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr.
voturi, va deveni HCL 8.

12, se aproba cu unanimitate de

Dnul primat da citire proiectului de hotarare privind proiectul oolmplementarea

actiunilor de cooperare intre GAL-uri, proiect de hotarare nr. 13.

Dnul primar face precizari privind achizitiade echipamente in cadrul proiectului.



Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 13, se aproba cu unanimitate de

voturi, devine HCL 9.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr" 14 privind incheierea unui acord de

colaborare intre Comuna Dobrovat si GAL Stefan cel Mare.

Dnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 14, se aproba cu

unanimitate de voturi, devine HCL 10.

Dnul primar da citire solicitarii Scolii Gimnaziale Dobrovat privind solicitarea sumei

pentruorganizareafestivaluluiCarnavalulZapezii.

Dnul presedinte supune la vot solicitarea scolii, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire solicitarii dlui Postelnicu Vasile Veronel pentru o suma de bani
pentru a achizitiona un generator pentru tubul de oxigen.

Dnul presedinte supune la vot solicitarea, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca av venit sumele pentru buget, in sedinta urmatoare va fi
aprobat bugetul, Precizeaza ca trebuie sustinute proiectele incepute anul trecut , am primit
finantarea pe CNI pentru celel2 drumuri afectate de inundatii.

Au fost solicitate 40000 lei de la Consiliul Judetean pentru festivalul Getodava, vor fi
gasite solutii pentru sustinerea financiara a festivalului.

Dnul primar precizeaza ca si-au anuntat participararea si persoane din Spania.

Dnul primar precizeaza ca proiectul regional de apa va fi o certitudine , finantarea este

europeana. La 2 comunei Ciortesti si Dobrovat a fost nevoie de2locuri de epurare. S-a finalizat
lucrarea, a fost depusa Ia finantator,mai sunt nevoie de avize.

Dnul primar precizeazaca certificatul de urbanism va fi eliberat de Consiliul Judetean

Iasi.Precizeaza ca pentru PUZ-ul nostru, Consiliul Judetean solicita un plan de trafic.La
contractul de apa se poate face act additional de prelungire.

Dnul Patlagica intreaba ce se intampla cu drumul spre Pahomia.

Dnul primar precizeaza ca este depus proiectul la PNDL III, cand se deschide si se va

obtine finantare pentru arealiza si cele 3 drumuri.

Dnul Tonegaruprecizezacaeste o problema cu EON si ENEL la energie electrica, vin
facturi la aceeasi familie de la cele 2 firmq

Dnul primar precizeaza ca trebuie anuntati oamenii sa vina la primariei, sa anunte.

Dnul Radu precizeaza ca dnul Popistasu are contractlaCabaiaDona la EON, solicita
reziliere.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei.

Secretar ,
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